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تنها گزینه تصدی کرسی شهرداری کرج با حضور در صحن شورا به ارائه برنامه های خود پرداخت
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خسرو ساکی روز یکشنبه در بیستمین جشنواره 
»رویش  شعار  با  که  کشور  ساز  مدرسه  خیرین 
خیرین جوان« در کانون شهید فهمیده کرج برگزار 
شد، اظهار کرد: خیرین مدرسه ساز با تامین بخشی 
از نیاز فضاهای آموزشی به کمک آموزش و پرورش 

آمده اند.
وی ادامه داد: بدون شک اگر خیرین مدرسه ساز 
نبودند در حال حاضر دولت با اعتبارات محدودی 
که دارد از عهده ساخت فضاهای آموزشی مورد نیاز 
حوزه  این  کمبودهای  و  برنمی آمد  آموزان  دانش 

بیش از وضعیت امروز بود.
وی توضیح داد: واقعیت این است مدرسه سازی کار 
باقی می ماند و  ابد  تا  خیری است که نتیجه آن 
خیرین با این کار نامشان را برای همیشه در تاریخ 

ماندگار می کنند.
این مسئول در بخش دیگری از صحبت های خود با 
اشاره به اینکه در طول چهار دهه گذشته نیازهای 
نشده،  مرتفع  آموزشی  فضاهای  حوزه  در  استان 

افزود: طی این چهار دهه به دلیل مهاجرت بی رویه 
با رشد بیش از حد جمعیت در البرز مواجه بوده ایم 
و همین باعث شده مسئولان نتوانند زیرساخت های 
را  آموزش  ویژه  به  مختلف  بخش های  نیاز  مورد 

متناسب با توسعه جمعیت ارتقا دهند.
وی با اشاره به اینکه در حال حاضر سرانه فضای 
آموزشی در البرز 3.52 مترمربع است، گفت: فضای 
دانش  سرانه  به  نسبت  البرز  در  آموزشی  سرانه 
آموزی کشور 1.65 مترمربع عقب تر است که نتیجه 
آن وجود کلاس های با تراکم بالای دانش آموزی و 

دو شیفته شدن مدارس در این استان شده است.
ساکی تصریح کرد: رفع این چالش ها نیاز به پیش 
بینی اعتبار و افزایش سهم اعتبار نوسازی، توسعه و 
تجهیز مدارس از محل اعتبارات استانی و کشوری 
و مساعدت خیرین در امر مقدس مدرسه سازی 

است.
با 278 کلاس   وی گفت: در مجموع 23 پروژه 
درس از تعهد خیرین مدرسه ساز در سال 96 بوده 
که از این تعهد 15 پروژه با 139 کلاس قبل از 
پایان سال 96 تحویل شد و 9 پروژه باقی مانده نیز 
با 124 کلاس درس در شش ماهه اول سال 97 

تحویل آموزش و پرورش استان البرز خواهد شد.
به  خود  از صحبت های  دیگری  بخش  در  ساکی 
البرز  در  دانش آموزی  درصدی  سه  سالانه  رشد 
اشاره کرد و گفت: این رشد معادل 11 هزار نفر 
جمعیت دانش آموزی در سال است که برای پاسخ 
به نیازهای آموزشی آنان باید هر سال 370 کلاس 

درس جدید در این استان احداث شود.

سیروس شفقی، معاون استاندار البرز و فرماندار ویژه 
شهرستان کرج در جلسه دیدار جوانان با مسئولین 
برگزاری  در  کرج  جوانان شهرستان  داشت:  اظهار 
برنامه هایی که به آنها سپرده شد اثبات کردند که به 

خوبی می توانند در جامعه فعال باشند.
برنامه  با  اینکه در شهرستان کرج  به  با اشاره  وی 
خوبی تحت عنوان پیاده راه جوان در هفته جوان رو 
به رو بودیم، اذعان داشت: با هدفمندی و هدفگذاری 
برای جوانان اتفاقات مثبت و موثری رخ خواهد داد.

 شفقی درادامه نیز گفت: سازمان های مردم نهاد 
جوانان، با توجه به مطلوبیتی که دارند می توانند 

بسیار تاثیرگذار باشند.
وی با بیان اینکه مسئولان از ایده های قشر جوان 
جامعه حمایت می کنند، ادامه داد: جوانان باید وارد 

کارگاه های تخصصی  برگزاری  به  و  صحنه شوند 
کاربردی بپردازند و من نیز قول می دهم در صورت 

نیاز در کارگاه ها حضور یابم.
شهرستان  ویژه  فرماندار  و  البرز  استاندار  معاون 
کرج در پایان نیز تصریح کرد: مدیران را موظف به 
استفاده از ظرفیت و پتانسیل جوانان فعال و توانمند 

دستگاههایشان خواهیم کرد.
رسانه ها می توانند حلال مشکلات مردم باشند

البرز در  وی در بازدید از دفاتر رسانه های استان 
شهرستان کرج نیز عنوان کرد: رسانه ها تأثیرگذاری 
بسیاری در جامعه ایفا می کنند و مردم حق دارند 
با  که  افرادی  توسط  شفاف  رسانی  اطلاع  با  که 
احساس مسئولیت فعال هستند ، از مسائل جامعه 

آگاهی یابند.
شفقی اضافه کرد: در موارد بسیاری خبرنگاران می 

توانند مسبب حل شدن مشکل مردم شوند. معاون 
استاندار البرز و فرماندار ویژه شهرستان کرج افزود: 
چنانچه ادعای کمک به نظام و کشور را داریم باید 
عملیاتی در میدان مشکلات مردم برای رفع مسائل 

گام برداریم.
وی همچنین خاطرنشان کرد: ارتباط با رسانه ها از 

جمله عوامل در ارزیابی مدیران قرار خواهد گرفت.
 شفقی در ادامه بازدید خود از رسانه های استان 
البرز، در جمع اعضای خانه مطبوعات و خبرنگاران 
در محل اداره کل فرهنگ و ارشاد استان البرز پس 
از اطلاع از مشکلات این قشر از جامعه، اظهار داشت: 
خانه مطبوعات با جایگاه بالایی که دارد می تواند در 

ساماندهی خبرنگاران به خوبی بدرخشد.
وی در ادامه مطرح کرد:رسانه ها حتی در تحقق 

شعار سال جاری نیز می توانند موثر واقع شوند.

به گزارش دنیای هوادار، محمدعلی نجفی ظهر 
جشنواره  بیستمین  در  اردیبهشت   23 یکشنبه 
خیرین مدرسه ساز استان که در سالن کانون شهید 
فهمیده کرج برگزار شد، اظهار کرد: خیرین مدرسه 
ساز بدون هیچ چشم داشتی و بدون توجه به زمان و 

مکان با مهر و عشق به مردم خدمت می کنند.
و  تفکرها  تفاوت  از  فارغ  افراد  این  داد:  ادامه  وی 
قرار  دیگران  اختیار  در  را  خود  سرمایه  نگرش ها، 
می دهند و کاری می کنند که تا ابد ماندگار خواهد 

بود.
وی توضیح داد: این که کسی بتواند از مال خود به 
دیگران ببخشد و در راه رضای خدا کار کند چیزی 
جز توفیق الهی نیست و خیرین باید قدر این داشته 

خود را بدانند.

این مسئول در ادامه با اشاره به سرانه های محدود 
موقعیت  لحاظ  به  البرز  البرزگفت:  در  آموزشی 
جغرافیایی و اجتماعی همچون مهاجر پذیری بالا 
از لحاظ سرانه های آموزشی دارای شرایط ویژه ای 

نسبت به سایر استان ها است.
استاندار البرز اضافه کرد: چالش اصلی استان البرز 
مهاجرت است چرا که بواسطه این امر استانی که 
دارای حدود 200 تا 250 هزار نفر جمعیت در اوایل 

انقلاب بود اکنون در مرز سه میلیون نفر است.
وی ابراز کرد: در حال حاضر رشد جمعیت و مهاجرت 
البرز یک فرصت است ولی اگر زیرساخت های  به 

لازم فراهم نشود به تهدید تبدیل می شود.
این  برای  اولویت  اولین  شک  بدون  افزود:  نجفی 
جمعیت مهاجر ایجاد اشتغال است و طی سال های 
گذشته در این حوزه اقدامات قابل توجهی صورت 
گرفته ولی تا کسب رضایتمندی مردم تلاش ها ادامه 

دارد.

وی وجود خیرین مدرسه ساز را فرصت ارزشمند 
آموزشی  سرانه های  ارتقا  برای  احترامی  قابل  و 
ظرفیت  این  کرد:  خاطرنشان  و  دانست  استان 
بزرگ اکنون درصدد برنامه ریزی برای فعالیت های 
خیرخواهانه در سایر حوزه های استان نیز هستند.

علی  البرز  حاضر  حال  در  گفت:  پایان  در  وی 
جزء  آموزشی  حوزه  در  خاص  ویژگی های  رغم 
زمینه  در  اگر  ولی  است  کشور  برتر  استان   10
موثری  اقدامات  آموزش  فیزیکی  زیرساخت های 
صورت نگیرد این موفقیت تحت تاثیر قرار خواهد 

گرفت.
گفتنی است در این مراسم از 16 خیر مدرسه ساز 
استان  در  آموزشی  که در ساخت چندین فضای 

مشارکت داشتند، تقدیر شد.
در  که  البرزی  دانش آموز   12 از  این  بر  علاوه 
جشنواره کشوری دلنوشته برگزیده شده بودند نیز 

تجلیل شد.

به منظور بهبود امکانات آموزشی مدارس:

البرز نیازمند مشارکت های 
مردمی است

به  اشاره  با  البرز  ساز  مدرسه  خیرین  مجمع  رئیس 
مهاجرت  دلیل  به  البرز  البرزگفت:  بالای  مهاجرپذیری 
پذیری و رشد سالانه دانش آموزی و همچنین فرسودگی 
فضاهای آموزشی نیاز به مشارکت های مردمی با هر توان 

مالی حتی اهدای یک نیمکت در کلاس درس دارد.
در  اسپرورین  رضا  محمد  هوادار،   دنیای  گزارش  به 
بیستمین جشنواره خیرین مدرسه ساز کشور اظهار کرد: 
طبق  را  خود  فعالیت   90 سال  از  استان  خیرین  مجمع 
سال ها  این  در  و  کرد  آغاز  رسمی  صورت  به  اساسنامه 
ایران  نیاز  مورد  آموزشی  فضای  تامین  در  است  توانسته 

کوچک نقش موثری داشته باشد.
در  سالانه خود  تعهد  توانسته  مجمع  این  داد:  ادامه  وی 
تومان  میلیارد  به 30  را   ) تومان  میلیارد  سال 90 )8/5 

در سال 97 برساند.
استان  مدرسه ساز  خیرین  گذشته  سال  داد:  توضیح  وی 
72 مدرسه با 635 کلاس درس به آموزش و پرورش این 
استان اهدا کردند که برای ساخت این پروژه ها 65 میلیارد 

تومان هزینه شده است.
با  هم  آموزشی  پروژه   25 براین  علاوه  داشت:  بیان  وی 
418 کلاس درس واعتباری بالغ بر 37 میلیارد تومان در 

حال اجرا است.
در  ساز  مدرسه  خیرین  تعهدات  کرد:  تصریح  اسپرورین 
رشد  به  رو  روند  دهنده  نشان  گذشته  سال های  طول 
فضاهای  ساخت  در  البرز  استان  در  خیرین  مشارکت 

آموزشی است.
به  اشاره  با  خود  صحبت های  از  دیگری  بخش  در  وی 
مهاجرت  دلیل  به  البرز  البرزگفت:  بالای  مهاجرپذیری 
پذیری و رشد سالانه دانش آموزی و همچنین فرسودگی 
فضاهای آموزشی نیاز به مشارکت های مردمی با هر توان 

مالی حتی اهدای یک نیمکت در کلاس درس دارد.
وی توضیح داد: در حال حاضر جمعیت دانش آموزی البرز 
از جمعیت دانش آموزی مجموع 14 استان کشور بیشتر 
تامین  برای  تلاش  اهمیت  دهنده  نشان  این  که  است 

زیرساخت های این حوزه است.
وی افزود: هم اکنون البرز 450 هزار دانش آموز دارد که 

هر سال سه درصد به آنها اضافه می شود.
با  نیز  پایان  در  البرز  ساز  مدرسه  خیرین  مجمع  رئیس 
در  ها  عرصه  تمامی  در  توانند  می  مردم  اینکه  بر  تاکید 
جامعه تاثیر بسزایی را ایفا نمایند، بیان داشت: در حوزه 
ها  بخش  سایر  از  بیش  همکاری  این  پرورش  و  آموزش 

حس می شود.

مدیرکل آموزش و پرورش البرز:

 هر سال 11 هزار نفر به دانش آموزان البرز اضافه می شود

فرمانداری  عمرانی  معاون  و  معاون سیاسی-انتظامی 
کرج، همچنین معاون برنامه ریزی و عمرانی فرمانداری 
اسلامی  شوراهای  و  دهیاری  امور  معاون  و  فردیس 
روستایی اداره کل روستایی استانداری البرز منصوب 

شدند.
از  احکامی جداگانه  به گزارش دنیای هوادار، طی 
البرز، »سید جمال  استاندار  سوی محمدعلی نجفی 
جلیلی« بعنوان معاون سیاسی-انتظامی فرماندار کرج 

و»هومن قدوسی« بعنوان معاون عمرانی فرماندار کرج 
منصوب شدند.

همچنین»تیمور ولی پور« بعنوان معاون برنامه ریزی و 
عمرانی فرماندار فردیس منصوب شد.

انتصابات جدید در فرمانداری کرج و فردیس

جوانان وارد صحنه شوند؛

شفقی: مدیران موظف به استفاده از پتانسیل 

جوانان در دستگاه های اجرایی هستند

استاندار البرز تصریح کرد:

مراقب باشیم فرصت ها به تهدید تبدیل نشوند

اظهار  حسین پژوهنده در خصوص وضعیت فرش کشور 
داخلی،  حمایت  عدم  دلیل  به  اخیر  سال های  داشت:در 
که  طوری  به  رسیده  حداقل  به  ایران  فرش  صادرات 
کشورهایی مانند نپال، چین، ترکیه، پاکستان، افغانستان 
و هند از ایران که زمانی اولین صادرکننده فرش به سایر 
نقاط جهان بود پیشی گرفته اند وصادرات فرش ایران به 

رتبه هفتم تنزل پیدا کرده است.
کشورهای  فعلی  وضعیت  در  داشت:  اظهار  ادامه  در  وی 
و  ایرانی  درشت بافت  فرش های  طرفداران  از  اروپایی 

لازم  اما  هستند  ایران  فرش های  خریداران  اصلی ترین 
است نکاتی را اصلاح کنیم تا بتوانیم به جایگاه قبلی خود 

بازگردیم.
این فعال حوزه فرش یکی از مهمترین اصلاحاتی که باید 
در فرش ایرانی اعمال شود را کنار گذاشتن تعصبات درباره 
طرح های  پذیرش  و  قدیمی  و  سنتی  طرح های  و  نقش 
مدرن  عنوان کرد و گفت: با عمل به آن می توانیم به بهتر 

شدن اوضاع کمک کنیم.
از  بافی را یکی دیگر  برای فرش  نبودکارگاه متمرکز  وی 

مسائل منفی فرش دانست و گفت: ایجاد کارگاه در منازل 
جذب خریداران را با آسیب مواجه می کند.

ایرانی  فرش  آسیب  را جدی ترین  فرش  واردات  پژوهنده 
عنوان و خاطرنشان کرد: متاسفانه بازار داخلی فرش ایران 
توسط فرش های ماشینی که عمدتا از بلژیک وارد می شود 

خراب شده است.
به  اقتصادی،  آسیب های  بر  علاوه  واردات  این  افزود:  وی 
دلیل رنگ رنگ های سمی می تواند بر سلامت خانواده های 

ایرانی نیز اثرگذار باشد./ ایسنا

اکبر قهرمانی اظهارداشت: در سال 95 بالغ بر 10 میلیارد و 400 
میلیون دلار سرمایه گذاری خارجی به تصویب رسید.

اعلام کرد:  ایران  معاون مدیرکل دفتر سازمان سرمایه گذاری 
میزان سرمایه گذاری مصوب خارجی در سال 96 با حدود 200 
میلیون دلار افزایش نسبت به سال 95 از 10 میلیارد و 600 

میلیون دلار عبور کرد.
را  سرمایه گذاری  جذب  و  مصوب  سرمایه گذاری  حجم  وی 
دو مقوله متفاوت دانست و تاکید کرد: پس از تصویب انجام 
سرمایه گذاری، فرآیندها آغاز می شود و سرمایه گذار طی یک بازه 

زمانی، هزینه مورد نیاز برای راه اندازی و اجرای پروژه مورد نظر 
را انتقال می دهد.

معاون مدیرکل دفتر سرمایه گذاری خارجی تاکید کرد: رشد 
اقتصادی، ایجاد اشتغال و افزایش سطح معیشت مردم در اقتصاد 
ایران نیازمند سرمایه گذاری متناسب با نیازهای کشور است که 

بخشی از آن از طریق سرمایه گذاری خارجی انجام می شود.
قهرمانی تاکید کرد: با توجه به شرایط و ظرفیت های اقتصادی 
کشور، فرصت های خوبی در بخش های مختلف اعم از کشاورزی، 
صنعت، معدن و خدمات برای سرمایه گذاران وجود دارد. معاون 

مدیرکل دفتر سرمایه گذاری خارجی درباره جذب سرمایه گذاری 
پس از اجرای برجام در دی ماه سال 94 گفت: در دوران برجام 
بیشترین رکورد را در جلب سرمایه گذاران خارجی و جذب این 

سرمایه گذاری ها داشتیم.
 600 و  میلیارد   10 حدود   96 سال  در  قهرمانی،  گفته  به 
میلیون دلار سرمایه گذاری خارجی مصوب و چهار میلیارد دلار 
سرمایه گذاری خارجی جذب کشور شد که بخشی از این انتقال 
سرمایه مربوط به طرح هایی است که در سال های قبل به تصویب 

رسیده اند.

واردات فرش ماشینی، تیشه به ریشه فرش دستباف زده است

سقوط شش پله ای ایران در صادرات

معاون مدیرکل دفتر سرمایه گذاری خارجی:

سال گذشته چهار میلیارد دلار سرمایه گذاری خارجی جذب کشور شد

و تجارت  رئیس سازمان صنعت، معدن 
استان قزوین گفت: میزان صادرات تحقق 
یافته از استان قزوین به لحاظ وزنی 21 
درصد   39 نیز  ارزشی  نظر  از  و  درصد 

نسبت به سال 95 رشد داشته است.
علی پرزحمت عصر یک شنبه در کارگروه 
در  که  قزوین  استان  غیرنفتی  صادرات 
شد،  برگزار  استانداری  جلسات  سالن 
از  بیش  آمارها  براساس  داشت:  اظهار 
811 میلیون دلار صادرات کالا از استان 

قزوین صورت گرفته است که امیدواریم با 
تصمیمات درست شاهد رشد این ظرفیت 

باشیم.
وی بیان کرد: میزان صادرات تحقق یافته 
از استان قزوین به لحاظ وزنی 21 درصد و 
از نظر ارزشی نیز 39 درصد نسبت به سال 

95 رشد داشته است.
و تجارت  رئیس سازمان صنعت، معدن 
استان قزوین گفت: استان قزوین ظرفیت 
خوبی در حوزه صنعت و کشاورزی داشته 
که بستر توسعه صادرات را فراهم می کند و 
در این مسیر تولیدکنندگان باید هماهنگی 

و تعامل لازم با مسئولان را داشته باشند.
پرزحمت با اشاره به ضرورت رفع موانع 
صادرات تصریح کرد: از مجموع صادرات 
استان قزوین بیش از 580 میلیون دلار از 

گمرک البرز صورت گرفته است.

از  درصد   74 از  بیش  کرد:  عنوان  وی 
صادرات استان قزوین به کشور عراق بوده 
در حالی که قزوین با 57 کشور مبادله 

صادراتی دارد.
و تجارت  رئیس سازمان صنعت، معدن 
استان قزوین گفت: پلاستیک و نایلون، 
مصنوعات پلیمری و مواد شیرخشک از 
مهمترین اقلام صادراتی استان بوده که 

به کشورهای همسایه ارسال شده است.
پرزحمت با بیان اینکه 135 هزار تن کالا 
استان  وارد  دلار  میلیون  ارزش 842  به 
 ،30 با  چین  کشور  کرد:  تصریح  شده، 
ترکیه با 16.5، آلمان با 16 و امارات با 11 
درصد رتبه های نخست تا چهارم واردات 

استان را داشته اند.
 229 شناسایی  از  نیز  پایان  در  وی 

صادرکننده قزوینی خبر داد./ تسنیم

افشین پیرنون اظهار داشت:  طرح کنترل و 
نظارت بر عملکرد و بررسی اسناد حمل و 
نقلی در محورهای مواصلاتی استان قزوین 

به طور گسترده اجرا می شود.
وی گفت: به منظور حمل و نقل قانونمند 
ناوگان  ایمنی  و  تردد  نحوه  بر  نظارت  و 
حمل و نقل عمومی جاده ای استان قزوین 
یک  مستمر طی  نظارت  و  کنترل  طرح 
سال گذشته تاکنون در سطح محورهای 
مواصلاتی استان توسط بازرسان این اداره 

کل در حال اجرا است.
پیرنون با اشاره به اینکه کنترل و نظارت 
بر عملکرد رانندگان ناوگان عمومی حمل 
و  ایمنی  ضریب  افزایش  موجب  نقل  و 
کاهش تخلفات حمل و نقلی رانندگان و 
شرکت های مربوط به این حوزه می شود، 
بیان کرد: اجرای این طرح از اردیبهشت 
سال 96 آغاز شده که تا به امروز 19379 
اسناد  عملکرد  بر  نظارت  و  کنترل  مورد 
ناوگان حمل و نقل کالای جاده ای استان 
میزان  این  از  که  گرفته  صورت  قزوین 

1909 مورد تخلف گزارش شده است.
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای 
استان قزوین با اشاره به آمار ثبت شده طرح 
کنترل نظارتی در سال گذشته عنوان کرد: 
تعداد کنترل های نظارتی در سال 96 شامل 
17875 مورد بوده که از این تعداد 1802 

مورد تخلف مورد رسیدگی و صدور احکام 
قرار گرفته است.

پیرنون با اشاره به میزان افزایش حمل و 
گذشته  سال  در  قزوین  استان  کالا  نقل 
گفت: در طی سال 96 شاهد افزایش 13 
درصدی حمل و نقل کالا از مبداء در استان 

قزوین بودیم.
صدور  شامل  تخلفات  عمده  افزود:  وی 
بارنامه خارج از حوزه فعالیت، نداشتن کارت 
معاینه فنی و وسایل و تجهیزات ایمنی، 
استفاده غیرمجاز  و  بارنامه صوری  صدور 
ازکارت هوشمند سایر رانندگان بوده است.

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای 
استان قزوین عنوان کرد: طرح کنترل و 
نظارت بر عملکرد و بررسی اسناد حمل 
و نقلی تاثیر بسزایی در کاهش تخلفات و 

افزایش ایمنی جاده ها دارد./ تسنیم

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت قزوین:

صادرات از استان قزوین ۳۹ درصد افزایش یافت
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان قزوین:

حمل و نقل کالا در استان قزوین 1۳ درصد افزایش یافت

»عباسعلی  سردار  هوادار،  دنیای  گزارش  به 
قاچاق  با  مبارزه  اداره  ماموران  محمدیان« گفت: 
کالا و ارز پلیس آگاهی پس از اطلاع از خرید و 
فروش ارز قاچاق از یک صرافی در کرج موضوع را 

به صورت ویژه در دستورکار خود قرار دادند.
وی اضافه کرد: پس از محرز شدن محل مورد نظر، 
با اقدامات اطلاعاتی و فنی صحت موضوع مشخص 
و  میلیارد  مبلغ 10  به  از 218هزار دلار  بیش  و 
445 میلیون و 74 هزارریال کشف و در این زمینه 
دو نفر دستگیر و با وثیقه 30 میلیارد ریالی روانه 

زندان شدند.
فوق  صرافی  کرد:  خاطرنشان  محمدیان  سردار 
صورت  به  فعالیت  مجوز  تمدید  عدم  دلیل  به 
غیرقانونی فعالیت می کرده که پرونده وی نیز به 

تعزیرات حکومتی ارجاع شد.
فرمانده انتظامی استان البرز یادآورشد: دراجرای 
نظارت بر قاچاق کالا وارز و اجرای دستورالعمل های 
ابلاغی مبنی برکنترل و نظارت بر فعالان بازار ارز 

وصرافی ها طرح های متعددی در استان البرز اجرا 
شده است.

وی نقش مردم را در مبارزه با پدیده شوم قاچاق 
کالا و ارز که اقتصاد، تولید و اشتغال کشور را با 
مشکلات عدیده ای روبرو می کند، بسیار تاثیرگذار 

دانست.
کشف تریاک در بار برنج

همچنین از دیگر دستگیری های این هفته می 
توان به اعلام خبری از سوی سردار سید جعفر 

حسینی اشاره کرد.

جانشین فرماندهی انتظامی البرز اظهار کرد: درپی 
شد  مشخص  استان  پلیس   اطلاعاتی  اقدامات 
عده ای قصد دارند یک محموله مواد مخدر را در 

پوشش بار برنج به کرج وارد کنند.
وی ادامه داد: طبق اطلاعات دریافتی، قرار شده 
بود این محموله با یک دستگاه خودروی تریلر به 
کرج وارد شود که بررسی موضوع به صورت ویژه 

در دستور کار قرار گرفت.
وی خاطرنشان کرد: با رصدهای اطلاعاتی پلیس، 
در  -کرج  تهران  آزادراه  در  نظر  مورد  خودروی 
محدوده گرمدره توقیف و 526 کیلوگرم تریاک در 

گالن های 10 و 20 لیتری کشف شد.
نفر  دو  این کشف  با  ارتباط  در  داد:  توضیح  وی 
دستگیر و پس از تشکیل پرونده به مراجع قضایی 

ارجاع داده شدند.
وی گفت: ازابتدای سال جاری بیش از چهار هزار 
البرز کشف شده  انواع مخدر در استان  کیلوگرم 

است.

فرمانده انتظامی استان البرز:

کشف قاچاق های ارزی و موادمخدر در البرز
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ورزش

آقایان پاسخگو باشید...

طوفان زرد آسیا؛ از عرش تا فرش 

برتر  لیگ  دوره  هفدهمین  پایان  با 
قهرمانی  تکرار  و  کشورمان  فوتبال 
پرسپولیس، حالا زمان آن است که تمام 
حواس و حمایت هایمان را معطوف به 
تیم ملی و شاگردان کارلوس کی روش 
کنیم. سالی که گذشت، فصل متناقصی 
در لیگ فوتبالی مان بود. کلیشه ای از 
آن جهت که پرسپولیس، قهرمانی اش 
را تکرار کرد؛ متفاوت از جهت دیگر، 
نتایج اسفبار برخی از نام ها و مدعیان پر سر و صدای همیشه 
به ویژه»تراکتورسازی تبریز«، »سپاهان اصفهان« که همواره از 
مدعیان فتح لیگ محسوب می شوند، تا نتایج غیرقابل قبول 
»ذوب آهن اصفهان« و »استقلال تهران« تا پایان نیم فصل. 
علاوه بر درخشش پرسپولیس، باید قبول کرد که کیفیت بازی 
آن ها قوت فصول پیشین خود را نداشت و احتمالا ضعف دیگر 
تیم های مدعی هم یکی از دلایل مهمی بود که باعث شد تا 

پرسپولیس از عنوان اش دفاع کند. 
نکته ای که شاید بیش از هر چیز دیگری در پایان فصل و 
جدول رده بندی لیگ هفدهم، قابل توجه بود یک چیز بود. 
رتبه سپاهان؛ طوفان زرد آسیا که هنوز هم پرافتخارترین تیم 
لیگ برتر کشورمان محسوب می شود؛ تیمی که سال های نه 
چندان دور حتی از امیدهای اصلی قهرمانی در لیگ قهرمانان 
آسیا به شمار می رفت. اما متاسفانه زردها در دو فصل اخیر 
شرایط خوبی را سپری نکرده است. هرچند که روزهای پایانی 
)لیگ شانزدهم( باعث شد تا هواداران سپاهان با خوشبینی 
انتقالات به  کامل و کمی امید به مدیران باشگاه در نقل و 

استقبال لیگ هفدهم بروند.
حتی بدبین ترین هوادار سپاهان هم تصورش را نمی کرد که 
تیم شان از 11 هفته ابتدایی لیگ تنها 11 امتیاز کسب کند 
و در پایان لیگ عملا برای بقاء بجنگد! طلایی پوشان در حالی 
لیگ را با رتبه چهاردهم به اتمام رساندند که با سقوط به دسته 

پایین تنها 5 امتیاز فاصله داشتند!
این طور که به نظر می رسد، سپاهان در دو فصل اخیر، چوب 
نداشتن یک رهبر و بزرگ تر در میانه میدان خود را می خورد.

بازیکنی که بتواند به خوبی از پس مدیریت جوانان حاضر در 
تیم برآید؛ یکی مثل محرم نویدکیا. چه بسا اگر این بازیکن 
باتجربه در ترکیب سپاهان وجود داشت این تیم در خیلی از 
بازی ها که عملا تیم برتر میدان بود با حفظ میانه میدان و 
قدرت رهبری بالا نتیجه را هم به سود خود به پایان می بردند. 
نکته ای که مدیران باشگاه سپاهان هم به آن پی بردند و شاید 
تنها اولتیماتوم در رختکن به بازیکنان مبنی بر کنار گذاشته 

شدن از فهرست تیم هم نتواند کاری از پیش ببرد.

امتناع برانکو از امضا قرارداد پرسپولیس

پیش نویس قرارداد برانکو طی 
و  باشگاه  بین  اخیر  روزهای 
بار  چند  کروات  سرمربی 
طرفین  تا  بود  شده  ردوبدل 
ادامه  درباره  را  خود  نظرات 
در  که  کنند  بیان  همکاری 
خود  موافقت  برانکو  نهایت 
با  قرارداد  تمدید  برای  را 

پرسپولیس اعلام کرد اما آن را امضا نکرد و تا فردا فرصت 
خواست. 

رحمتی باز هم حسینی را نیمکت نشین کرد

با توجه به درخشش رحمتی 
در بازی رفت برابر ذوب آهن 
کشیده  احتمال  همچنین  و 
شدن بازی به ضربات پنالتی 
بازی  برای  رحمتی  شانس 
آهن  ذوب  برابر  در  برگشت 

بیشتر است.

ماجرای جدایی تیام از استقلال با بند جنجالی

تیام  طرفین  توافق  طبق 
هزار   750 دوم  سال  برای 
دریافت  باشگاه  این  از  دلار 
بندی  ظاهرا  اما  کرد  خواهد 
به  که  دارد  قرارداد وجود  در 
مهاجم سنگالی اجازه می دهد 
پیش از شروع فصل جدید در 
صورت دریافت پیشنهاد بهتر 

با پرداخت مبلغی)حدود 200 هزار دلار( جدا شود!

آخرین تمرین ستاره محبوب پرسپولیسی ها

صادق  که  رسد  می  نظر  به 
محرمی روزهای پایانی حضورش 
در پرسپولیس را پشت سر می 
خوب  پیشنهاد  با  او  گذارد. 
با  و  است  شده  مواجه  اروپایی 
به  قراردادش  اینکه  به  توجه 
پایان رسیده به احتمال خیلی 

زیاد بازی برابر الجریره آخرین بازی او با پیراهن پرسپولیس باشد. 

اخبارحرف آخر
35 سرباز تیم ملی اعلام شد

همه مردان کارلوس

واژه  دو  شد«!  »تمام 
گذرگاه  در  مهم 
این  مهم  و  تاریخی 
ملی  فوتبال  روزهای 
ماست که شاید بارها 
باشیم.  شنیده  را  آن 
مربوط  نخست، 
واکنش  اولین  به 
کارلوس کی روش به 
قرعه کشی جام جهانی 2018 و گروه مرگ 
تیم ملی کشورمان در شبکه های اجتماعی 
و دیگری واکنش خیل عظیمی از منتقدان 
و موافقان کارلوس نسبت به 35 مرد دعوت 
شده به اردوی تیم ملی )به ویژه حضور 16 
و  »اسپانیا«  »مراکش«،  لژیونرها(.  نفری 
»پرتغال« تیم هایی هستند که به ترتیب 
با فاصله 5 روزه با آن ها رو به رو می شویم.

مراکش: 
مراکش یکی از شانس های هم گروهی با 
تیم ملی ایران محسوب می شد و سرانجام 
 »C« نیز این اتفاق افتاد؛ تیمی که در گروه
از صعود  انتخابی جام جهانی روسیه مانع 
را همراه گابن  تیم  این  و  ساحل عاج شد 
و مالی حذف کرد. مراکشی ها هم مثل ما 
تا قبل از جام جهانی روسیه، فقط تجربه 
را  جهانی  جام  ادوار  در  حضور  بار  چهار 
داشته اند. آن ها پس از 20 سال و با تیمی 
نسبتا کامل و یک دست به جام جهانی می 
آیند. کی روش بارها اعتراف کرده که بازی 
مقابل مراکش یقینا حیاتی ترین و مهم ترین 
مسابقه ی ایران خواهد بود در این تورنمنت 
خواهد بود. باخت در این بازی یعنی صعود 
به مرحله بعد عملا غیرممکن و تنها با وقوع 

یک معجزه عجیب و غریب ممکن خواهد 
شد.

اسپانیا: 
در برابر اسپانیا، رویکرد تاکتیکی تیم مان 
احمالا چیزی شبیه نمایشی است که مقابل 
جهانی  جام  مسابقه  دومین  در  آرژانتین 
2014 داشتیم. یک دفاع چند لایه و همه 
حملات  ضد  به  نگاهی  طرفی،  از  جانبه؛ 
سریع در دقایق طلایی مسابقه. اگر تعارفات 
ایران  مرسوم را کنار بگذاریم، تنها شانس 
برای گرفتن حداقل یک امتیاز از این دیدار 
این است که تمام تاکتیک های مرد پرتغالی 
جواب بدهند، بازیکنان کشورمان در بهترین 
فرم خودشان باشند و در مقابل اسپانیایی 
ها به اصطلاح روی فرم نباشند! شاید همان 
کلین شیت  ثبت یک  و  جانبه  دفاع همه 
تاریخی مقابل اسپانیا ایده آل ترین گزینه 
هر ایرانی از این مسابقه باشد. دیداری که در 
بدترین شرایط، یک مسابقه رویایی و خوب 

مقابل یک غول اروپایی خواهد بود.
پرتغال: 

تأمل  جای  پرتغال،  برابر  در  آخر  بازی 
شناخت  آنها  از  کی روش  دارد.  بیشتری 
کافی دارد و برای نشان دادن خودش هم 
مقابل  از همیشه  بیش  قدرتی  با  که شده 
کشورش ظاهر خواهد شد. اگر تا حد زیادی 
خوشبینانه نگاه کنیم، می توانیم با دست 
پر از این بازی برگردیم. دست پری که به 
چند اگر و البته بسیار مهم بستگی دارد که 
مهم ترین آن مهار »کریس رونالدو« است. 
او کوهی از انگیزه است. به ویژه اگر مقابل 
کارلوس کی روشی قرار بگیرد که طی چند 
او  به  را  اخیر مسی  در چندسال  مصاحبه 
ترجیح داده است! این دو تیم، یکبار دیگر 

در جام جهانی 2006 آلمان هم با یکدیگر 
رو در رو شدند اما اکنون وضعیتی متفاوت 
نسبت به سال 2006 دارند. ایران می تواند 
روی کارلوس کی روش پرتغالی حساب کند 
سابقه  تا 2010  سال های 2008  بین  که 

هدایت تیم ملی پرتغال را داشت.

بازگشت  لیست  این  بزرگ  شگفتی  اما  و 
استیون بیت آشور که نزدیک به 4 سال بی 
خبری در انواع لیست های کی روش بود. 
شوک غیر منتظره ای محسوب می شود. 
همچنین سرمربی تیم ملی که در گذشته 
به  زیادی  علاقه  که  بود  داده  نشان  هم 
سروش رفیعی داشت پس از مدتها بار دیگر 
پژمان  شجاعی،  مسعود  کرد.  دعوت  را  او 
منتظری و برخی نام های دیگر هم همان 
همیشگی هستند. دژاگه این روزها در حال 
فیزیوتراپی است و مدت زمان زیادی است 
که در مسابقات رسمی حضور ندارد. او در 
دو فصل گذشته چندان فرصت درخشش 
و بازی پیدا نکرده است و از همین رو یکی 
از خط خوردگان احتمالی است. البته حضور 
اهالی  برای  دیگر  مثل شجاعی  هم  دژاگه 
نباید  و  عادت شده  به یک  تبدیل  فوتبال 
از سوی کی روش  از دعوت آن ها  خیلی 
تعجب کرد. شاید تجربه بین المللی برای 
کی روش مهم تر بوده و به همین دلیل این 
دو را به خیلی های دیگر ترجیح داده است.

علی علیپور آقای گل لیگ برتر کشورمان، 
حتی در لیست نهایی هم نیست تا او برای 
دیدن اولین جام جهانی عمرش چهارسال 
حالا حالاها صبر کند. شاید اعلام این خبر 
در شب بازی با الجزیره امارات، ضربه بزرگی 

به روحیه برخی از بازیکنان تیم پرسپولیس 
باشد و باید منتظر واکنش های احتمالی و 
منفی از سوی برانکو و هواداران سرخ های 

پایتخت باشیم.

ترکیب منتخب تیم ملی از نگاه »دنیای 
هوادار«: 4-2-3-1

دروازه بان : 
علیرضا بیرانوند 

رشید مظاهری )ذخیره( 

مدافعان:
رامین رضاییان )دفاع راست(

وریا غفوری )استقلال(
سیدجلال حسینی )دفاع وسط( 

مرتضی پورعلی گنجی )دفاع وسط(
میلاد محمدی )دفاع چپ(

سیدمجید حسینی )ذخیره(
روزبه چشمی )ذخیره(

هافبک ها: 
سعید عزت اللهی )هافبک دفاعی(

امید ابراهیمی )هافبک دفاعی(
مسعود شجاعی )هافبک مهاجم(
علیرضا جهانبخش )وینگر راست(

احسان حاج صفی )وینگر چپ(
مهدی ترابی )ذخیره(
وحید امیری )ذخیره(

مهاجمان:
کریم انصاری فرد )مهاجم( 

سردار آزمون )ذخیره(
رضا قوچان نژاد )ذخیره(

دراگان اسکوچیچ که با هدف رساندن 
تیم خونه به خونه به لیگ برتر به این تیم 
رفته بود، سرانجام در هفته پایانی لیگ 
دسته اول قافیه را به تیم نساجی باخت و 

از صعود بازماند.

این مربی کروات در صفحه اجتماعی اش 
پیام خداحافظی با بابلی ها را نوشت و از 
همه مدیران این تیم هم تشکر کرد. به 
نظر می رسد اسکوچیچ برخلاف مالک 
جنجالی خونه به خونه چندان اعتقادی 

اخلاق  کمیته  با حکم  پیروز شدن  به 
ندارد.

او چند ماه در این تیم فعالیت کرد و 
نهایتا امروز به صورت رسمی از این تیم 

جدا شد.

اسکوچیچ، بابل را قبل از اعلام رای تبانی ترک کرد

InstaHavadar ر دا هوا ینستا  ا

درود بر نجابت، صلابت و توانایی شما.مرسی از حمایت های همه جانبه شما.همسر عزیزم یک سال از زندگی مشترکمون گذشت...وقتی اعتماد شکسته شود، معذرت خواهی مفهومی ندارد!در کنار هنرمند محبوب کشورمون و پسرشون علیرضا عزیز

کی روش چندمین مربی گران قیمت جام جهانی 2018 شد؟
به گزارش اسکای اسپورتس:»کی روش از مربیان سرشناس حاضر در جام جهانی است 

که قراردادی سنگین با فدراسیون ایران دارد. او با دریافت مبلغی در حدود 1.9 میلیون یورو 
بالاتر از مربیان سرشناسی همچون خورخه سامپائولی)آرژانتین( اسکار تابارز)اروگوئه( خوزه 

پکرمن)کلمبیا( و... رده هفتمین مربی گران قیمت را به خود اختصاص داده است«

گلزنی و فرم مطلوب مدافع محبوب کی روش
رامین رضاییان که دو هفته قبل پاس گل داده بود و در دیدار اخیرشان مقابل لوکرن 

نیز روی تک گل تیمش تاثیر گذاشت و با شوت های راه دور خود دروازه این تیم را 
تهدید کرد، در مسابقه دیشب هم نمایش فوق العاده ای مقابل یوپن ارائه داد و توانست 

روی دو گل اوستنده نقش مثبتی داشته باشد.

ملوان فصل بعدی  را با منفی 12امتیاز آغاز می کند
تیم ملوان بندرانزلی به احتمال فراوان فصل آینده لیگ دسته اول را با منفی 12 

امتیاز آغاز خواهد کرد.
آنها درگیر شکایت دو بازیکن سابق این تیم یعنی سرگئی پاشنکو و زلاتکوفسکی است. 

این تیم فصل گذشته لیگ دسته اول را با کسب مقام ششم به پایان رساند.

داوران عرب قاضی برگشت استقلال و ذوب آهن
داوران عمانی دیدار برگشت استقلال و ذوب آهن را در چارچوب مرحله یک 

هشتم نهایی لیگ قهرمانان آسیا قضاوت خواهند کرد. احمد ابوبکر الکعف، داور 
وسط این دیدار خواهد بود و ابوبکر سلیم و علی القیضی کمک های او در این دیدار 

خواهند بود. اوکابه تاکوتو از کشور ژاپن نیز داور چهارم این دیدار خواهد بود.

بعضی ها داغشو دوست دارن 
Some Like It  Hot

مهرداد تیموری

دیگه چه خبر؟

تابش: مذاکره ای با الکساندر نوری 
نداشته ایم

مسعود تابش، مدیرعامل سپاهان در مورد آخرین روند مذاکرات این 
باشگاه با گزینه ایرانی هدایت زردپوشان اصفهانی گفت: ما همچنان 
امیدوار هستیم که با گزینه موردنظرمان به توافق برسیم و تا آخر 
این هفته همه چیز مشخص می شود. البته باید بگویم که ما در ایران 
مربیان خوبی داریم، ولی شرایط سپاهان متفاوت است و این باشگاه 
سرمربی خاص می خواهد. وی در مورد اینکه آیا مسئولان سپاهان 
آلترناتیوی را هم در نظر گرفته اند تا با آن وارد مذاکره شوند گفت: 

ما تدابیر لازم را در این زمینه در نظر گرفته ایم، ولی امیدوارم که با 
گزینه ایرانی مان به توافق برسیم.

او در واکنش به شایعه مذاکره سپاهان با الکساندر نوری گفت: خیر، 
ما مذاکره ای با نوری نداشته ایم.

الحمادی: بازی سخت و مهمی با 
پرسپولیس داریم

خلیفه الحمادی، مدافع تیم فوتبال الجزیره امارات در نشست خبری 
پیش از دیدار برگشت تیمش مقابل پرسپولیس اظهار داشت:

بازی سخت و مهمی با پرسپولیس داریم. هنوز چیزی تمام نشده 
از مسیر  نیمی  انجام دادیم،  بازی رفت  است و کاری که ما در 
صعودمان بود. وی افزود: می دانیم فردا تماشاگران زیادی به ورزشگاه 
می آیند، اما ما بازی خودمان را انجام می دهیم و حضور این همه 

هوادار نکته منفی نیست و مثبت است.
بازیکن 20 ساله تیم فوتبال الجزیره امارات درباره حضور کاپیتان 
پرسپولیس در دیدار فردا گفت: ما به این مسئله فکر نمی کنیم و 
تمرکزمان روی بازی خودمان هست و با رهنمودهای سرمربی مان 

به موفقیت در بازی فردا فکر می کنیم.

آتیلا حجازی: کلید صعود استقلال 
مقابل ذوب آهن، گل نخوردن است

آتیلا حجازی، در مورد شرایط سخت استقلال برای بازی برگشت 
برابر ذوب آهن در مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان آسیا 
با  و  نباشد  بازنده  می توانست  رفت  بازی  در  استقلال  گفت: 
بدشانسی موقعیت های زیادی توسط این تیم از دست رفت. حالا 
کار این تیم برای صعود سخت است، چون بازی رفت را واگذار 
کرد و این در حالی است که ذوب آهن نیز گلی را در زمین خودش 

دریافت نکرد.
وی در مورد شانس صعود استقلال تأکید کرد: استقلال بازی 
برگشت را در زمین خودش انجام می دهد و قطعاً به حمایت همه 
جانبه هواداران نیاز دارد. پتانسیل فنی استقلال هم در حدی است 
که می تواند حریفش را از پیش رو برداشته و به مرحله بعدی برود.

انتشار لیست نفرات حاضر در تیم ملی از دیرباز )حتی قبل از کی روش( با انتقادات و 
پیشنهادات گسترده ای مواجه بوده است. چه بخواهیم و چه نخواهیم همسویی با تمامی 
نظرات و سلایق هرگز امکان پذیر نبوده و نیست. اکنون، کارلوس کی روش فهرست 35 
نفره خود را برای حضور در اردوهای پیش از جام جهانی اعلام کرد تا در نهایت بازیکنان 
حاضر در این بازی ها را از این لیست انتخاب کند. از این رو »دنیای هوادار« به بررسی کوتاه 
از هم گروهی های تیم ملی کشورمان در جام جهانی و ترکیب منتخب اش در دیدارهای 

این رقابت ها پرداخته است.

مهدی تیموری
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نامزد تصدی پست شهرداری کرج در جلسه 
علنی شورای شهر به ارائه برنامه اش پرداخت.

به گزارش  دنیای هوادار؛ محمد نبیونی در 
پنجاه و هفتمین جلسه علنی شورای اسلامی 
به  شد،  برگزار  یکشنبه  صبح  که  کرج  شهر 
معرفی کاندیدای مورد نظر هشت نفر از اعضای 
شورای شهر کرج برای تصدی پست شهرداری 
کرج اشاره کرد و گفت: تصمیم گیری لازم در 

این خصوص انجام خواهد گرفت.
عباس زارع عضو شورای اسلامی شهر کرج با 
وظیفه  مهم ترین  شهردار  انتخاب  اینکه  بیان 
شورای اسلامی شهر است و باید جلسه بر اساس 
قاعده اصولی پیش برده شود، گفت: پیشنهاد 
می شود به مدت نیم ساعت برنامه نامزد مورد 
نظر را گوش دهیم. وی افزود: پیشنهاد می شود 
مدت زمان یک ربع برای بیان نقطه نظرات دیگر 
اعضای شورا در این خصوص در نظر گرفته شود.

اعضای شورای شهر کرج  برخی  اعتراض 
در  شورا  رئیس  کشی  وقت  به  نسبت 

خصوص انتخاب شهردار
اسلامی  شورای  رئیس  نائب  وحیدی  منصور 
شهر کرج نیز در این باره گفت: شرایط انتخاب 
شهردار تابع مقررات است و در خصوص شرایط 
حسن  چون  مواردی  قانون  شهرداری  نامزد 
شهرت را صریحاً اعلام کرده لذا تصمیم عجولانه 
همین  به  نیست  شهروندان  و  شهر  به صلاح 
سبب پیشنهاد می شود جلسه غیرعلنی برای 

بررسی شرایط نامزد شهرداری برگزار شود.
وی با عصبانیت نسبت به بیان نقطه نظر برخی از 
اعضای شورای شهر کرج مبنی بر اجرای هرچه 
این دستور  کار جلسه، گفت:  سریع تر دستور 
کرج  شهر  شورای  رئیس  به  به اجبار  جلسه 

تحمیل شده است.
شورای  اعضای  از  جمعی  داد:  ادامه  وحیدی 
خود  نظر  مورد  نامزد  خصوص  در  کرج  شهر 
به جمع بندی رسیده و احساس می کنند این 
گزینه واجد شهردار شدن است، اگر قرار است 
اعضا به هر قیمتی قانع شوند این امر حکایت 

دیگری است.
فرج الله ایلیات در ادامه با بیان اینکه عده ای از 

اعضا نامزد مورد نظر خود را معرفی کرده اند که 
باید برای بیان برنامه های خود در جلسه علنی 
یا غیر علنی حضور پیدا کند، افزود: بدین ترتیب 
نامزد مورد نظر می تواند در صورت نیاز از خود 
دفاع کند، آنچه مسلم است باید با سرعت هر 
چه تمام تر دراین باره به جمع بندی نهایی برسیم.
نامزد  تنفس  از 10 دقیقه  گفتنی است؛ پس 
تصدی پست شهرداری کرج، مجید سریزدی به 

معرفی برنامه اش پرداخت.

ایجاد درآمد پایدار برای کرج الزامی است
مجید سریزدی با اشاره به اینکه احترام فراوانی 
برای تصمیمات جمعی قائل هستم، افزود: پاک 
در  روبه جلو  حرکت  عدالت  سلامت،  دستی، 
راستای توسعه و ایجاد شور و نشاط اجتماعی 
ازجمله اهداف و برنامه های شورای اسلامی شهر 

کرج است. 
وی با تأکید بر اینکه کرج باید به شهری شهروند 
مدار و شهروند محور تبدیل شود، خاطرنشان 
کرد: محوریت های خاص اجتماعی، فرهنگی؛ 
چارچوب  این  در  باید  ملی  و  مذهبی  آیین 
برای  عمرانی  فعالیت های  و  گنجانده شده 

رسیدن به این منشور اجرایی شود.
وی کرج را به شهری اخلاق مدار تشبیه کرد 
فراموشی  به  متأسفانه  بارز  مشخصه  این  که 
البرز  استان  در  گفت:  و  است  سپرده شده 
پتانسیل و ظرفیت های خاصی وجود دارد اما 

فعالیت ها  این  اقتصاد  از  نتوانستیم  متأسفانه 
استفاده ای در شهری کرج داشته باشیم.

کرج ظرفیت های پنهان و نیازهای آشکاری 
دارد که باید مورد توجه واقع شود

سریزدی به ظرفیت های پنهان و نیازهای آشکار 
کرج اشاره کرد و افزود: شخصیت سرمایه گذاری 
که وارد شهرداری می شود نادیده گرفته می شود 
لذا تسهیل ضوابط در راستای کاهش مشکلات 
این حوزه اثرگذار خواهد بود. وی تسهیل سازی 
جریان  روان سازی  راه های  از  یکی  را  ضوابط 
ورودی به شهرداری عنوان و در ادامه بر لزوم 

توجه به پاک دستی کارکنان تأکید کرد.
وی با اشاره به اینکه بودجه سال 97 شهرداری 
کرج حدود دو هزار میلیارد تومان است لذا با 
توجه به سرفصل درآمدها 500 میلیارد تومان 
ماهیتی  که  شده  لحاظ  درآمدها  سایر  برای 
در این خصوص وجود ندارد، گفت: چارچوب 
فعالیت ها در بحث  روند  تعیین  برای  ماهیتی 

بودجه دیده نشده است.

توان خود را برای انتخاب مدیران شایسته 
به کار خواهم گرفت

تعریف  به  نیاز  کرج  شهرداری  تصدی  گزینه 
چارچوبی برای انتصاب مدیران لایق را ضروری 
دانست و گفت: تمام توان خود را برای انتخاب 

مدیران شایسته را به کارخواهم گرفت.

چابک  شهرداری  بدنه  متأسفانه  افزود:  وی 
نیست اما این امر بدین معنی نیست که باید 
تعدیل نیرو را موردتوجه قرار دهیم چراکه باید 
در قالب کارآفرینی فعالیت ها را افزایش داد تا 
بدین ترتیب از ظرفیت نیروها به نحو احسن 
استفاده کرد.در ادامه عباس زارع از سریزدی دو 

سوال پرسید. 

حواشی  از  شهر  شورای  عضو  پرسش 
پیرامون گزینه شهرداری کرج

شما یک کارآفرین هستید، فعالیت اقتصادی در 
داخل و خارج از کشور دارید، بر اساس قانون 
شما مجاز نخواهید بود در شهر کرج متناسب 
باقدرتی که در اختیارتان قرار خواهد گرفت به 
می خواهم  شما  از  بپردازید،  اقتصادی  فعالیت 
در خصوص پرونده قضایی خود  به  صراحت و 

شفاف پاسخ دهید. 
وی در پاسخ به سؤال اول با اشاره به اینکه تا 
پایان دوره خود را وقف شهر کرج خواهم کرد 
اقتصادی چه در داخل و چه در  از فعالیت  و 
اضافه  پرهیز خواهم کرد،  از شهر کرج  خارج 
کرد: در پاسخ به سؤال باید بگوییم؛ تنها یک 

پرونده دارم.
سریزدی با تأکید بر اینکه در مدت زمان فعالیت  
کاری خود شش بار شهردار شده و یک بار نیز 
معاون عمرانی استاندار البرز بوده ام، گفت: در 
تحت  پرونده ای  هیچ  گذشته  سال های  طول 

سو  و  کلاه برداری  اختلاس،  رشوه،  عنوان 
استفاده از موقعیت دولتی نداشته و این امر 

برای بنده افتخار بزرگی است.
وی گفت: تنها پرونده موجود بنده در محاکم 
قضایی مربوط به پروژه باشگاه میلاد است که 
مدعی شده اند شهردار مناقصه صوری برگزار 
کرده است، این در حالی است که قرارداد این 
پروژه در سال 79 منعقد شده و بنده سال 80 

شهردار کرج شده ام.
شورای  اعضای  از  دیگر  یکی  مهدوی  غدیر 
شهر با اشاره به ساختار قدرت در کرج، گفت: 
شهردار  بر  فراوانی  بیرونی  عوامل  کرج  در 
مدنظر  نیروهای  که  کردند  وارد  فشار  سابق 
با  که  گفتگویی  در  بگمارند،  کار  به  را  خود 
کرد  اعلام  به صراحت  داشتم  سابق  شهردار 
که فلان مدیر را به سفارش آقایان انتخاب و 
معرفی کردم. حال سؤال بنده از شما به عنوان 
گزینه تصدی شهرداری کرج این است که با 
توجه به اینکه با مدیران سفارشی و رابطه ای 
شما  برنامه  برد  پیش  را  اقدامات  نمی توان 

دراین باره چیست؟

ترک جلسه رسمی توسط رئیس شورای 
شهر کرج

سریزدی تقوا و تخصص را دو مؤلفه مهم در 
به کارگیری مدیران برشمرد و گفت: در بخش 
انتصابات باید چارچوب مدیران لایق تعریف و 
تعیین شود، اما نباید تصور کرد که تحت هر 

شرایطی می توان از این فشارها خلاص شد.
وی برای تصدی پست شهرداری در پاسخ به 
سؤال غدیر مهدوی به فرمایشات و تأکیدات 
مقام معظم رهبری در این خصوص اشاره کرد 
برای  را  توان خود  تمام  بدون شک  گفت:  و 
انتخاب مدیران شایسته را به کارخواهم گرفت.

شورای  رئیس  نبیونی  محمد  است؛  گفتنی 
شهر کرج در ادامه جلسه به دلیل مشکلات 
جسمی از ادامه برگزاری جلسه خودداری و 
شورا صحن  اعضای  اعتراض  به  توجه  بدون 
توسط  جلسه  ترک  با  کرد.  ترک  را  علنی 
رئیس شورای شهر برای دقایقی تنش میان 

حضار ایجاد شد.

تنها گزینه تصدی کرسی شهرداری کرج با حضور در صحن شورا به ارائه برنامه های خود پرداخت

سریزدی: خود را وقف شهر کرج خواهم کرد
خبر

مشاور عالی مالی و اقتصادی 
شهردار کرج منصوب شد

طی حکمی از سوی سرپرست شهردار کرج، محمدرضا رضاپور 
به عنوان مشاور عالی مالی اقتصادی شهردارمنصوب شد.

به گزارش دنیای هوادار به نقل از  پایگاه خبری مدیریت شهری 
کرج، در جلسه شورای برنامه ریزی شهرداری کرج که در سالن 
از  دستگاه،  این  سرپرست  برگزار شد،  دستگاه  این  جلسات 
ارتقای حکم محمدرضا رضاپور از مشاور مالی اقتصادی شهردار 

کرج به مشاور عالی مالی و اقتصادی خبر داد.
محمدرضا احمدی نژاد در این جلسه با بیان اینکه تجربیات 
ارزنده رضاپور در حوزه های مختلف قابل احترام و سودمند 
است، اظهار داشت: امیدواریم بتوانیم از این توانمندی و تجربه 
در مباحث مالی شهرداری به صورت شایسته بهره مند شویم.

لازم به ذکر است محمد رضا رضاپور پیش از این در جایگاه 
هایی چون؛ قائم مقام، معاونت مالی اقتصادی و مشاور مالی 

اقتصادی شهرداری کرج خدمت کرده است.

سرپرست شهرداری کرج:
قوانین انتخاب پیمانکار در شهرداری 

کرج به روز نیست
پیمانکار  انتخاب  خصوص  در  کرج  شهرداری  سرپرست 
پروژه های شهر، گفت: قوانین انتخاب پیمانکار در شهرداری 

کرج به روز نیست.
به گزارش  دنیای هوادار به نقل از خبرگزاری مهر، محمدرضا 
احمدی نژاد در جلسه علنی شورای شهر کرج که صبح یکشنبه 
برگزار شد، اظهار کرد: عملیات دیوارکشی ضلع شمالی میدان 
سپاه در حال انجام است و حفاری پی این پروژه آغازشده است.
وی تأکید کرد: عملیات اجرایی پروژه تقاطع باغستان به سرعت 
این  در  امیدوارکننده ای  و ضرب آهنگ  است  انجام  حال  در 

محدوده پیش گرفته شده است.
آب های  به طرح جامع جمع آوری  نیز  ادامه  در  احمدی نژاد 
آب های  بدون شک جمع آوری  گفت:  و  کرد  اشاره  سطحی 
سطحی کلان شهر کرج امر حائز اهمیتی است که بایستی با 

سرعت عمل بالاتری مورد بررسی قرار گیرد. 
وی در پاسخ به انتقاد یکی از اعضای شورای شهر که خواست 
نحوه انعقاد قرارداد برخی از پروژه ها بیان شود، بابیان اینکه 
است،  نشده  به روزرسانی  کرج  در  پیمانکار  انتخاب  قوانین 
گفت: در خصوص خرید 200 دستگاه اتوبوس برای ناوگان 
حمل ونقل عمومی اقدامات خوبی صورت گرفته که روند آن 

در حال بررسی است.

رئیس سازمان تامین اجتماعی گفت: در حال حاضر 
شکل  به  اجتماعی  تامین  ملکی  مراکز  تمامی  در 
الکترونیک خدمات درمانی ارائه شده و دفترچه های 

کاغذی از این فرآیند حذف شده است.
به گزارش دنیای هوادار؛ نوربخش اظهار کرد: ما از 
کاغذی  دفترچه های  حذف  به  اقدام  گذشته  سال 
کردیم و در تمام کشور بیمه شدگان تنها با شماره 
ملی می توانند خدمات دریافت کنند به طوری که 
هم در بخش ویزیت و هم نسخه پیچی تمام مراحل 
داروخانه ها  در  و  شده  انجام  الکترونیکی  شکل  به 
عرضه  داروهای  بیمه شدگان  به  معطلی  بدون  نیز 

می شود.
وی با بیان اینکه سال گذشته 65 میلیون نسخه 
الکترونیکی در مراکز ملکی تامین اجتماعی به ثبت 
رسید، خاطرنشان کرد: ما در پنج استان کشور طرح 
تامین  قرارداد  طرف  مراکز  در  را  دفترچه  حذف 

اجتماعی در حال اجرا داریم و امیدواریم به سرعت 
این فرآیند در سراسر کشور فراگیر شود.

رئیس سازمان تامین اجتماعی گفت: با هماهنگی 
ماه  سه  ظرف  داریم  آمادگی  ما  بهداشت  وزارت 
را  خدمات رسانی  فرآیند  کل  کشور  کل  در  آینده 
در مراکز طرف قرارداد به شکل الکترونیکی کنیم 
تا بیمه شدگان بدون دفترچه کاغذی بتوانند خدمات 

خود را دریافت کنند.
نوربخش به بدهی تامین اجتماعی در قبال خدمات 
ارائه شده در مراکز طرف قرارداد و بخش خصوصی 
اشاره و تصریح کرد: طی روزهای آینده با تخصیص 
مراکز  به  را  بدهی ها  این  از  عمده ای  بخش  اعتبار 
طرف قرارداد پرداخت خواهیم کرد و در این زمینه 
استان های محروم کشور مورد توجه قرار گرفتند تا به 
سرعت زمینه ارائه خدمات مطلوب تر به بیمه شدگان 

در این استان ها فراهم آید.

ایتالیا نقش  با مواد مخدر  رئیس پلیس مبارزه 
ایران در مبارزه با مواد مخدر و جلوگیری از این 
مواد به دیگرنقاط دنیا را بسیار مهم ارزیابی کرد.
به گزارش دنیای هوادار؛ به نقل از ایسنا، جوزف 
گوچیارا در حاشیه سفر به ایران و بازدید از مقر 
با مواد مخدر اظهار کرد:  و موزه پلیس مبارزه 
جلسه ای داشتیم و در این جلسه توافق کردیم 
که از نظر عملیاتی و اقدامات تحقیقاتی پلیسی و 
نیز در حوزه فنی با پلیس ایران همکاری داشته 
باشیم که البته در برخی از این موارد باید اقدام 
آن  درباره  بعدا  که  شود  تجهیزاتی  تبادل  به 

تصمیم گیری خواهد شد.
وی با اشاره به نقش ایران در مبارزه با مواد مخدر 
اظهار کرد: جهان به نقش ایران در مبارزه با مواد 
مخدر اذعان دارد و به این نقش نیاز داریم چرا 
که ایران از نظر جغرافیایی در مسیری قرار دارد 
که مواد مخدر به ویژه تریاک از آن عبور کرده 

از این رو  و به دیگر نقاط دنیا قاچاق می شود. 
نقش ایران در مبارزه با قاچاق مواد مخدر مهم 

و ارزشمند است.
رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر ایتالیا اقدامات 
خوب  را  مخدر  مواد  قاچاق  با  مبارزه  در  ایران 
ارزیابی کرد و گفت: تعداد افرادی که در مبارزه 
با مواد مخدر جان خود را از دست داده یا دچار 
اثبات  و  بدنی شده اند نشان دهنده  آسیب های 
کننده تلاش ایران در مبارزه با مواد مخدر است.
برابر  در  سدی  مانند  ایران  گوچیارا،  گفته  به 
نیازمند  البته  و  دنیاست  در  مواد مخدر  قاچاق 

حمایت های بین المللی است.

تهران گفت:  بودجه شورای شهر  رئیس کمیته 
نظر  زیر  ورزشی  مدیران مجموعه های  انتخاب 
شهرداری از بین زنان، زمینه ساز تقویت ورزش 

بانوان خواهد شد.
به گزارش  دنیای هوادار؛ به نقل از خبرنگار مهر، 
مجید فراهانی در شصت و سومین جلسه شورا 
با  اشاره به قهرمانی تیم قوتسال بانوان در آسیا 
حماسه  دیگر  بار  زمین  ایران  دختران   : گفت 
آفریدند؛ قهرمانی زنان کشورمان را در مسابقات 
جامعه  زمین،  ایران  شریف  مردم  به  آسیایی، 
و  تبریک  را  عزیزان  این  های  خانواده  و  ورزش 

شادباش می گویم.
وی ادامه داد: این پیروزی غرور آفرین نشان دهنده 
خود باوری جامعه ورزش زنان کشور است که به 
رغم محدودیت ها که وجود داشت توانستند پرچم 
کشور عزیزمان را بر فراز قله های آسیایی درآورند.

باور به توانایی و ظرفیت   فراهانی اظهار داشت: 

جوانان کشور وجود دارد اما امید است که مورد 
توجه مسئولان کشور قرار بگیرد. در این راستا 
 400 بودن  دارا  با  مجموعا  تهران  شهرداری 
اماکن ورزشی در سطح تهران، نقش مهمی در 
ایفا  تواند  می  کشور  در  بانوان  ورزش  گسترش 
کند. در این زمینه لازم است کلیه اماکن ورزشی 
سطح تهران در اختیار بانوان قرار بگیرد. خصوصا 
ویژه و  نقش  المپیادهای ورزشی شهرداری،  در 
موثری در گسترش ورزش بانوان ایفا خواهد کرد.
با  ورزش  سازمان  مجموعه  گفت:  فراهانی 
در  را  خود  سهم  اندیشد  می  که  تمهیداتی 
تمهیدی  است  لازم  کند.  ایفا  ورزش  گسترش 
اندیشیده شود که در سطوح مختلف مدیریتی 
سازمان و اماکن ورزشی شهرداری تهران، حداقل 
یک سوم مدیران این مجموعه ها از زنان انتخاب 
از ظرفیت ورزش زنان در  تا بدین ترتیب  شود 

سطح کشور استفاده کنیم.

رئیس سازمان تامین اجتماعی خبر داد

حذف دفترچه های کاغذی از مراکز درمانی تامین اجتماعی
رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر ایتالیا تاکید کرد: 

ایران سدی در برابر قاچاق مواد مخدر به جهان است
مجید فراهانی:  

اماکن ورزشی شهرداری در اختیار زنان قرار گیرد

تاریخی  سند  کهن ترین  نمایش 
موزه  در  ایران  سینمای  با  مرتبط 

سینما ادامه دارد.
از  نقل  به  دنیای هوادار؛  به گزارش 
ایران،  روابط عمومی موزه سینمای 
در  سینما  حضور  سند  کهن ترین 
ایران که بیش از یکصد سال قدمت 
در  گلستان  کاخ  همکاری  با  دارد، 
نمایش  به  سینما  موزه  آبی  تالار 
عمومی گذاشته شده است و نمایش 
آن تا 28 اردیبهشت ماه 1397 ادامه 

دارد.
در این سند تاریخی مکتوب که به 
دارد،  تعلق  شاه  مظفرالدین  دوران 
در  سینما  حضور  نخستین  ردپای 
ایران در تاریخ 22 بهمن 1278 )11 

فوریه 1900( ثبت شده است.
و  سینماگران  پژوهشگران، 

ایران  سینمای  به  علاقه مندان 
ویژه  کتابچه  تهیه  با  می توانند 
در  سینما  حضور  سند  کهن ترین 
ایران از موزه سینما، اطلاعات کاملی 

درباره این سند کسب کنند.
در این کتابچه که براساس مقاله ای 
به  عدل  شهریار  دکتر  زنده یاد  از 
سینمای  سالگی  یکصد  مناسبت 
شده،  گردآوری   )1379( ایران 
کارشناس  این  نظریات  و  تحقیقات 
و پژوهشگر هنری پیرامون این سند 

تاریخی آمده است.
تا  یکشنبه  روزهای  سینما  موزه 
و   19 تا   9 ساعت  از  پنجشنبه 
جمعه ها و ایام تعطیل از ساعت 14 
تا 19 میزبان علاقه مندان خواهد بود.

موزه  تالارهای  می شود  یادآوری 
روزهای شنبه هر هفته تعطیل است.

فضای  و  رسانه  ها  برخی  در 
که  شد  منتشر  خبری  مجازی 
کمدی-  فیلم  یک  پوستر  روی 
یساری«  »جواد  نام  رمانتیک 
این  و  آمده  خواننده  عنوان  به 
است.  گرفته  »مجوز«  خواننده 
را  مجوز  این  موسیقی  دفتر  اما 
فیلم،  تهیه کننده  و  کرد  تکذیب 
این موضوع را »حاشیه« دانست.

نقل  به  هوادار  دنیای  گزارش  به 
نهایت  در  موضوع  این  ایسنا،  از 
وزارت  موسیقی  دفتر  تکذیبیه 
به  را  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ 
دنبال داشت که در آن اعلام شده 
»دشمن  فیلم  »موسیقی  است 
از  یساری  جواد  صدای  با  زن« 
دفتر موسیقی مجوز ندارد و هیچ 

پرونده ای برای دریافت مجوز آن 
در این دفتر ثبت نشده است.«

فرح  بخش  حسین  همچنین  
فیلم  کنندگان  تهیه   از  یکی  ـ 
اینکه  بیان  با  ـ   زن  دشمن 
اصلی  پوستر  شده،  یاد  پوستر 
فیلم نیست، گفت: این  ها حاشیه 
را  ها  این   نگیرید.  جدی  است، 
درست کرده اند. در پوستر اصلی 
یساری  جواد  نام  فیلم  رسمی  و 
انتشار  را  آن  ما  که  است  نیامده 

دادیم. 
که  پرسش  این  به  پاسخ  در  او 
آیا از صدای یساری در این فیلم 
استفاده شده یا قرار است استفاده 
هیچ چیز  هنوز  کرد:  بیان  شود؟ 

معلوم نیست.

هشتاد و دو نفر از سینماگران زن 
حضور  به  اعتراضی  حرکتی  در 
هفتادویکمین  در  زنان  کمرنگ 
دوره جشنواره کن روی فرش قرمز 

رفتند.
به گزارش دنیای هوادار؛ به نقل از 
رئیس  بلانشت«  »کیت  اسکرین، 
هیات داوران بخش رقابتی جشنواره 
پیشگام  چهره  واردا«  »آنیس  کن، 
»ماریون  فرانسه،  سینمای  نو  موج 
استوارت«،  »کریستین  کوتیار«، 
»اوا هاسون«، »لئا سیدو«، »آوا دو 
ورنای« و »پتی جنکینز« از جمله 
بودند که غالبا  چهره های شاخصی 
با لباس های مشکی روی فرش قرمز 
جشنواره کن رفتند و با سکوت خود 
گرفتن  نادیده  به  را  اعتراض شان 

زنان در سینما نشان دادند.

پس از آن »کیت بلانشت« بیانیه ای 
انگلیسی  زبان  به  این باره  در  را 
را  آن  نیز  وردا«  »آنیس  که  خواند 
همگی  ما  خواند:  فرانسه  زبان  به 
اما  هستیم  روبه رو  چالش هایی  با 
امروز روی پله های جشنواره کن به 
عنوان نمادی از عزم و تعهدمان به 

پیشرفت ایستاده ایم. 
تنها 3  انتخاب  برای  کن  جشنواره 
فیلم از کارگردانان زن در میان 21 
مدت  چند  در  رقابتی  بخش  فیلم 
روبه رو  شدیدی  انتقادهای  با  اخیر 
بوده است و در تاریخ 70 ساله این 
کمپیون«  »جین  سینمایی  رویداد 
کارگردان نیوزیلندی همچنان تنها 
»آنیس  و  طلاست  نخل  زن  برنده 
افتخاری  طلای  نخل  نیز  واردا« 

کسب کرده است.

بهرام  کوچک«  غریبه  »باشو، 
در  اردیبهشت   29 روز  بیضایی 
بخش غیر رقابتی )جشن سینمای 
ایران( جشنواره UCLA آمریکا به 

نمایش در می آید.
نقل  به  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
امور  و  روابط عمومی  اداره کل  از 
 120 فیلم  این  کانون،  بین الملل 
سال  تولیدات  از  که  دقیقه ای 
فکری  پرورش  کانون   1364
بازی  با  است  نوجوانان  و  کودکان 
عفراویان«  »عدنان  هنرمندانه 
ساعت 19:30 روز 29 اردیبهشت 
این  بیلی وایدر  تئاتر  سالن  در 
جشنواره حضور جهانی دیگری را 

تجربه می کند.
بخش  در  گزارش،  این  اساس  بر 
»جشن سینمای ایران« فیلم های 
فریم«   24« همچون  دیگری 
در  کیارستمی  عباس  زنده یاد 

به  تماشاگران  برای  روزهای دیگر 
نمایش گذاشته می شود.

تا 29  از 8  ایران  جشن سینمای 
مه   19 تا  آوریل   28( اردیبهشت 
2018( سال جاری از سوی مرکز 
دانشگاه  تلویزیون  و  فیلم  آرشیو 
UCLA کالیفرنیا برگزار می شود.

تلویزیون  و  فیلم  آرشیو  مرکز 
مرکز  دومین   ،UCLA دانشگاه 
ایالات  در  متحرک  تصویر  آرشیو 
کنگره  کتابخانه  از  پس  متحده 
رسانه های  آرشیو  بزرگ ترین  و 
دانشگاهی در جهان است. در این 
حتی  و  جمع آوری  فیلم ها  آرشیو 
ترمیم شده و به نمایش در می آید.

برای  منبع  بهترین  مرکز  این 
تحقیقات فیلم ها محسوب می شود 
و می توان در آن برنامه های عمومی 
بیلی وایلدر،  تئاتر  در  را  آرشیو 
روستای وستوود، لس آنجلس دید.

ادامه نمایش کهن ترین سند تاریخی 
سینمای ایران

ماجرای خبر مجوز گرفتن 
»جواد یساری« چه بود؟

سکوت اعتراضی زنان روی
 فرش قرمز کن

»باشو غریبه کوچک« در راه آمریکا


